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103. sjednica Izvršnog odbora 
 

Z A P I S N I K 
 

 
Sjednica je održana u utorak 14. prosinca 2021. godine video-linkom, s 

početkom u 20:30 sati. 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Tomislav Kaniški, predsjednik Saveza 

2. Frane Marković, dopredsjednik Saveza 

3. Vedran Bijelić, član Izvršnog odbora Saveza 

4. Jasminka Cindrić Perković, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Ivan Šeperić-Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 

6. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza 

 

Odsutni članovi: 

1. Dario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza; opravdano 

 

Ostali prisutni:   

1. Karlo Gobec, tajnik Saveza i zapisničar 

 

Konstatira se da je na početku 103. sjednice IO-a, dana 14. prosinca 2021. 

godine nazočno 6 članova s pravom glasa, što je dovoljno za donošenje 

pravovaljanih odluka.   

 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika sa 102. sjednice IO-a 

3. Kalendar natjecanja za 2022.g. 

4. Pravilnik za orijentacijska natjecanja za 2022.g. 

5. Priprema redovne skupštine Saveza 

6. Razno 

a. Zahtjev OK Ris 

 

 



1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

2. Usvajanje Zapisnika sa 102. sjednice IO-a 

Članovi IO-a javnim su glasovanjem, jednoglasno prihvatili Zapisnik 102. 

sjednice IO-a od 29. studenog 2021. godine. 

3. Kalendar natjecanja za 2022.g. 

Do kraja godine Tomislav Kaniški i Karlo Gobec izradit će prijedlog kalendara na 

temelju preporučenih termina za održavanje hrvatskih O-natjecanja za 2022.g. 

Namjera će biti da se ne koristi više od 2 vikenda zaredom u mjesecu za rangirana 

natjecanja. 

Klubovi će svoje prijedloge dostaviti do 15. prosinca 2021.g. 

Članovi IO podržavaju moguću kandidaturu OK Maksimir za organizaciju Prvenstva 

Mediterana. 

4. Pravilnik za orijentacijska natjecanja za 2022.g. 

Članovi IO su za natjecateljsku sezonu 2022. jednoglasno usvojili da se, uz 

odobrenje IO, zbog čitkosti karte, za kategorije MŽ55, MŽ65 i MŽ70 može koristiti 

uvećano mjerilo 1:7500 umjesto 1:10000. 

IO može, nakon saznanja o korištenom terenu i O-karti, preporučiti klubovima da 

koriste mjerila 1:7500, posebno kada bi poboljšalo čitljivost karte zbog mnoštva 

detalja. 

O ostalim preporukama, koje su za jesenji dio sezone 2021. godine usuglašene na 

100. sjednici IO, raspravit će se prilikom izrade Pravilnika za O-natjecanja za 2022. 

godinu. 

Prijedlozi za promjenu i dopunu Pravilnika za orijentacijska natjecanja primaju se 

do 27.12. ove godine. 

Prijedlozi moraju biti konkretni i potrebno je navesti članak Pravilnika koji se želi 

promijeniti, te ujedno predložiti i novi tekst članka.  

Prijedloge treba uputiti na e-adresu Ivana Šeperića-Grdiše (seperic@gmail.com) 

koji će potrebne prilagodbe unijeti u Pravilnik i prezentirati članovima IO-a. 

5. Priprema redovne skupštine Saveza 

a. Financijski izvještaj za 2021. g. 

Nakon diskusije usvojen je Financijski izvještaj koji će se predložiti Skupštini 

Saveza. 

b. Financijski plan i Plan rada za 2022.g. 

Nakon diskusije usvojen je Financijski plan i Plan rada koji će se predložiti 

Skupštini Saveza.  



Skupštini će se predložiti odluka kojom se predsjedniku i dopredsjedniku 

Saveza u slučaju potrebe daje mogućnost prenamjene financijskih sredstva u 

visini od 30%.  

Godišnja Skupština Saveza održat će se u srijedu 29. prosinca 2021. godine u 

Zagrebu u Dom Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, dvorana 48 s početkom u 

18.00 sati, ukoliko to epidemiološka situacija dopusti. 

6. Razno 

a. Ponovni zahtjev OK Ris za prijem u Savez, od 3. prosinca 2021. godine 

Zaključak: IO je razmatrao zahtjev, no zbog neriješene situacije s arhivom 

nikakva odluka nije donesena nego će se poduzeti dodatni koraci u smjeru 

rješavanja situacije. 

b. Članovi IO predlažu formiranje radnog tijela za izradu prijedloga promjene 

Statuta Saveza kojima bi se, između ostalog, definirale obaveze udruga koje 

traže ponovni prijem u Hrvatski orijentacijski savez. 

 

Sjednica je završila u 22:30 sati. 

Sljedeća sjednica IO održat će se u ponedjeljak 20. prosinca 2021. godine. 

 
 

 
 

 

 
Zapisnik vodio: 
  Karlo Gobec 

Hrvatski orijentacijski savez 

 
predsjednik 

Tomislav Kaniški 

 


